

TABLE OF CONTENTS 目 录

斑点追踪及压力应变环技术对类风湿关节炎病人早期左室收缩状况的评估现状及展望

Current Status and Prospect of Speckle Tracking and Pressure-Strain Loop in the Assessment of Early Left Ventricular Contraction in Patients with Rheumatoid Arthritis

刘娟, 孙红光.....271

加减通窍活血汤对颅脑损伤患者血清 CNP、D-二聚体影响的临床研究

Clinical Study on the Effect of Jiajian Tongqiao Huoxue Decoction on Serum CNP and D-Dimer in Patients with Craniocerebral Injury

魏博洋, 凌元仁.....279

小青龙合二陈汤治疗 AECOPD 外寒内饮证的临床疗效观察

Clinical Observation of Xiaoqinglong Heerchen Decoction in the Treatment of AECOPD with Outer Cold and Inner Drink Syndrome

喻晖.....284

以多浆膜腔积液为首发症状的淋巴瘤一例

A Case of Lymphoma with Multiple Serous Effusion as the First Symptom

魏萍, 张晶, 王春娥.....291

前庭性偏头痛的磁共振研究进展

Advances in Magnetic Resonance Research on Vestibular Migraine

倪虹.....296

轻中度急性缺血性脑卒中静脉溶栓序贯丁苯酞治疗

与早期神经功能恶化影响的相关性

Association between Intravenous Thrombolysis and Early Neurological Deterioration Effects of Sequential Butylphthalide Treatment in Mild to Moderate Acute Ischemic Stroke

沈曼, 王凡, 陶万清.....302